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A kerékpározás számos pozitív egészségügyi hatást gyakorol a szervezetre. Szerencsére
napjainkban reneszánszát éli, köszönhetően kiváló rekreációs hatásának, az autózáshoz
viszonyított olcsóságának, illetve a környezetünk megóvásáért, a levegő minőségéért érzett
felelősségnek.
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http://www.webbeteg.hu/cikkek/sport_egeszseg/2326/kerekparozas_es_egeszseg

